



# ★ 5天4晚 / 5D4N ★

## 泰幸福曼谷+芭提雅之游 Wonderful Bangkok + Pattaya Tour

Tour code : BTBKKPTY05-17

### ~ Special Arrangements ~

- ♥ The very first Teddy Bear Museum in Southeast Asia, go on a treasure hunt with Teddy Bear!
- ♥ Aboard to the extravagant The Vertical Cruise ~ experience a sensation of luxury & romance throughout your dinner night!
- ♥ Pattaya's first ever three dimensional art Gallery ~ 3D Art in Paradise

### ~ 特安排 ~

- ♥ 东南亚首座泰迪熊博物馆, 跟着可爱的泰迪熊四处去冒险吧!
- ♥ 乘搭[昭帕耶公主號] 夜游充满魅力的曼谷之都, 体验奢华人与浪漫的晚餐之夜!
- ♥ 芭提雅最火红的景点~让你一饱眼福的3D幻觉立体美术馆!

昭帕耶公主號  
Chao Phraya Princess



泰迪熊博物館  
Teddy Bear Museum

## 行程 / Itinerary

第1天 新山✈新加坡✈芭提雅

DAY 1 Johor Bahru✈Singapore✈Pattaya ✕【Lunch / Dinner】

齐集于机场, 乘搭客机飞往泰国首都 ~ 曼谷。抵达后, 由本公司驻泰国代表欢迎送往。续往【芭提雅】参观【是拉差龙虎园】是拉差村的一座大型虎园, 其中生活着超过300只孟加拉虎和近10万只鳄鱼。

✕【午/晚餐】

Meet upon arrival at airport, you will be met by our representative. Transfer to **【Pattaya】** to visit the **【Sriracha Tiger Zoo】** which there is a variety of animal shows and watching the excitement of Crocodile Farm.



Got an enquiry? Call us at  
**07 333 8228**

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)  
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.  
Fax : +607 332 3722      www.bnt.com.my      ✉ bnt@bnt.com.my



**第2天 芭提雅**  
**DAY 2 Pattaya**

✕【早/午/晚餐】  
✕【Breakfast / Lunch / Dinner】

- 【**珊瑚岛**】乘坐快艇在碧波见底的海域上行驶向珊瑚岛(请自备短裤拖鞋)。岛上一望无际的海滩,碧绿的海水,您可尽情享受美好的时光或可自费水上活动(如天气恶劣则珊瑚岛行程可能取消)
- 【**东芭乐园**】集植物园和乡村度假村于一身。游客可在此欣赏人工湖和观看大型表演场内进行的文化表演,如民族舞、功夫和大象表演。
- 【**Coral Island**】 Breakfast at hotel, ride the speed boat to Coral Island, you may want to try the many types of water sports such as water ski, parasailing, jet ski and banana boat (own expenses).
- 【**Nong Nooch Wonderland Village**】 to watch the local performance such as traditional dances, Thai Boxing and elephant show.

**第3天 芭提雅✕曼谷**  
**DAY 3 Pattaya ✕ Bangkok**

✕【早/午/晚餐】  
✕【Breakfast / Lunch / Dinner】

- 【**泰迪熊博物馆**】展馆大体分成历史馆、艺术馆以及企划展廊。在历史馆中,其中米可朗基罗创作的《最后的晚餐》和蒙娜丽莎的泰迪玩具熊造型尤其引人注目。
- 【**3D ART IN PARADISE**】是一个艺术壁画馆,每一张图都是画家亲自绘制而成,非常自然生动、炫丽精彩、栩栩如生,让你的泰国之旅有着不一样的体验。
- 【**Teddy Bear Museum**】 is a truly unique, slightly baffling and extremely fun family-friendly experience. Housed in the teddy bear-themed building, it houses about 1,000 stuffed animals in the most unexpected journey through history and fantasy ever.
- 【**3D ART IN PARADISE**】 is a shiny and spotless 2 storey gallery packed with superbly executed paintings in which visitors are invited to be part of dozens of scenes.

**第4天 曼谷**  
**DAY 4 Bangkok**

✕【早/午餐】  
✕【Breakfast / Lunch】

- 【**郑王庙**】郑王庙,又称作晓庙、郑王寺或黎明寺,是泰国首都曼谷市曼谷艾县“血脉之河”湄南河西畔的一所佛教寺院。
- 【**船游湄南河**】坐在游船上,随着船身在河面摇荡,途经重要景点如【**郑王庙**】、大王宫等。
- 前往【**TERMINAL 21**】和【**河滨码头超大型夜市**】享受购物乐。
- 【**四面佛**】无论是求财,婚姻,事业都很灵验,不同宗教信仰的游客也视此地為曼谷必去的景点之一。
- 【**Wat Arun Temple**】 which is also known as Temple of the Dawn for taking photo.
- We'll take you on a **[boat-ride tour]** along the famous Chao Phraya river!
- Enjoy shopping at **[Terminal 21]** and **[Asiatique River Front Night Market]**.
- 【**Four Face Buddha**】 Thai representation of the Hindu creation god Brahma.

**第5天 曼谷✕新加坡✕新山**  
**DAY 5 Bangkok ✕ Singapore ✕ J. Bahru**

✕【早餐】  
✕【Breakfast】

- |  |   |
|--|---|
| <b>特色餐</b><br>Special Meals<br><br><b>购物站</b><br>Shopping Stop | ① 烧烤海鲜自助餐 BBQ Seafood Buffet Dinner<br>② 自助晚餐@昭帕耶公主號 Buffet dinner cruise at Chao Phraya Princess Cruise<br>③ 泰式自助餐 Thai Buffet Lunch |
|  | ① 珠宝 Gem Factory ② 皮革 Leather factory<br>② 蜂蜜 Honey factory   |

**\*IN THE EVENT WHERE THIS IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL.**

**航班时间 FLIGHT DETAILS (可能会更改 SUBJECT TO CHANGE) :**

出发DEPARTURE : 第1天 D1 新加坡 S' PORE - 曼谷 BANGKOK  
 回程RETURN : 第5天 D5 曼谷 BANGKOK - 新加坡 S' PORE

成人【全包】 (一人一房) ADULT【ALL IN】 (SINGLE ROOM)	成人【全包】 (两/三人一房) ADULT【ALL IN】 (TWIN/TRIPLE SHARING)	小孩的价格【全包】 (1位小孩和1位成人同房) CHILD TWIN【ALL IN】 (1 CHILD SHARE WITH 1 ADULT IN A ROOM)	小孩加床【全包】 CHILD WITH BED【ALL IN】	小孩无床【全包】 CHILD NO BED【ALL IN】
RM	RM	RM	RM	RM

**备注:**

1. 以上价格是至少16成人以上报价,若不足16成人价格另议。
2. 如有突发性燃油费或是税务有任何调整,我社有权向客人征收附加费。
3. 以上价格只限持有马来西亚护照者。
4. 行程表所列明的交通、行程、酒店住宿及膳食安排,将可能因应不同出发日期而有所变动,恕可能不及时通知。然而报名后有所变动的话,我社将另作个别通知。
5. 行程、膳食及住宿的先后次序,以当地地接待社(地接)的安排为准。
6. 若天气状况不佳,额外加选内的景点或活动将不会被取代且不能退款。若当地旅游景点不开放给旅客参观或游览,将安排另一个旅游景点取代。

7. 如果乘搭廉价航空行程不包括机上餐饮,除非特别备注。
8. 全程由中文导游讲解。
9. 任何三人房均以折叠床为标准。
10. 团员们必须遵循本团的行程。
11. 建议您参加团体出发旅游购买旅游保险以测安心,详情请向您的旅游顾问询问。
12. 确保您的权益,请详尽查阅我社之报名细则,谢谢。

**Terms & conditions :**

1. Quotation given is based on minimum 16 adults, Tour fare will increase if less than 16 adults.
2. Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. We B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost incurred.
3. The above Tour Fare valid for Malaysia Passport Holder Only.
4. Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
5. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
6. If the weather is poor, certain extra activities or attractions will not be replace nor will they be refunded. However, if said attraction is not

- open to visitors, we will replace it with another point of attraction.
7. If flying with low-cost airline, meals are not included, unless otherwise noted.
8. Principally tour commentary will be conducted in Mandarin.
9. Customers are bound to follow the group's schedule/itinerary.
10. Triple room sharing will base on extra roll in bed basis.
11. It is recommended that you purchase travel insurance, for more details, please inquire from your travel agent.
12. To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our Booking Information.

**全包团费包括**  
 来回机场巴士接送、  
 经济舱来回机票(15公斤行李)及机场税、  
 当地导游司机小费(团体出发)、列明餐食及景点

**全包团费不包括**  
 领队小费、酒店行李员小费、旅游保险、  
 突发性燃油税、机上餐食

**PACKAGE INCLUDES**  
 Airport Transfer, Economy Class Air Ticket (15KG Luggage) & Airport Tax, Tour Guide & Driver Tipping (GIT), Meals & Attractions as per itinerary stated

**PACKAGE EXCLUDES**  
 Tour Leader Tippings, Bell Boy Tippings, Travel Insurance, Airline Fuel Surcharge, Meals on Board

**旅行团取消手续费**

1. 如要取消所预定的旅行团,必须以书面形式进行,以避免任何误会。如果本公司于出发的45天前收到取消预定通知,本公司将征收每人RM200.00。
2. 如果取消预定通知是于出发前的44天或以下获得,将征收以下的手续费。  
 =>若已报名而通知取消-RM200(每人)  
 =>出发前45天或以上-RM1,000(每人)  
 =>出发前30-44天通知取消-RM2,000(每人)  
 =>出发前8-29天通知取消-50% 旅费(每人)  
 \*\*\*出发前少于7天或机票已发出-100%旅费(每人)  
 \*\*\*临时缺席者,不可退费。

**Cancellation Policy for Group Tour Packages**

Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied. If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply.  
 => Once booking made, a basic administration charges - RM200 Per person.  
 => 45 days & above before departure - RM1,000 Per person.  
 => 30 - 44 days before departure - RM2,000 Per person.  
 => 8 - 29 days before departure - 50 % of Tour fare.  
 \*\*\* 7 days & less or TICKETED - 100% of tour fare Per person.  
 \*\*\*<No-Show> will be non-refundable.



Got an enquiry? Call us at  
**07 333 8228**

**永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)**  
 No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.  
 Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my

